

Induktive Ladestation „Fold“ Faltbar | 15.0 Watt



2 x Wireless Charger



Fast Charger



15.0 Watts Total Power



Foldable



Adapter Type-C to
USB-A, Micro, 8-Pin



Maximum Safety

Produkt Info



Das **faltbare, MagSafe kompatible Ladegerät** ist die perfekte Lösung für das **kabellose Aufladen** von Qi-fähigen Geräten wie **Smartphones, Smartwatches** oder **Headsets**. Mit dieser praktischen Ladestation können Sie Ihr Smartphone und Ihre Smartwatch **gleichzeitig aufladen**.

Das Ladegerät ermöglicht das Aufladen von Smartphones mit bis zu **15 Watt**. Für Smartwatches steht eine Leistung von 2,5 Watt zur Verfügung.

Die **integrierten Adapter** (USB-Typ-C® auf USB-A, Micro USB, 8-Pin) und das **USB-Typ-C Kabel** gewährleisten **maximale Kompatibilität** mit den meisten gängigen Geräten auf dem Markt.

Durch eine **Status-LED** haben Sie stets im Blick, ob Ihre Geräte ordnungsgemäß geladen werden. Die **Sicherheit** wird durch eine intelligente Fremdkörper-Erkennung und Kurzschlusschutz gewährleistet, um Ihre Geräte zu schützen. Das Ladegerät kann beliebig zusammengeklappt oder aufgestellt werden. Die Teile des Ladegerätes werden durch die internen Magneten zusammengehalten. Die **kompakte und faltbare Bauweise** macht dieses Ladegerät zu einem idealen Begleiter für unterwegs.

Technische Daten:

- Eingang: 5V/2A 9V/2.23A max. 20W
- Smartphone Ladepunkt: 5.0W/7.5W/10.0W/15.0W
- Watch Ladepunkt: 2.5W
- Anschluss: USB Type-C®
- Adapter: USB-Typ-C® auf USB-A, Micro USB, 8-Pin
- Sicherheit: Kurzschlusschutz, Überladungs- und Entladungsschutz, Fremdkörpererkennung, Überhitzungsschutz
- Material: ABS
- Gewicht: 102g
- Abmessungen: 260 x 65 x 8mm (aufgeklappt)

The **foldable MagSafe compatible charger** is the perfect solution for **wireless charging** of Qi-enabled devices like **smartphones, smartwatches** or **headsets**. With this charging station you can charge your smartphone and smartwatch **at the same time**. The charger allows you to charge smartphones with up to **15 watts**. For smartwatches, a power of 2.5 watts is available.

The **integrated adapters** (USB Type-C to USB-A, Micro USB, 8-pin) and the **USB Type-C cable** ensure **maximum compatibility** with most popular devices on the market.

A **status LED** always lets you see if your devices are charging properly. **Safety** is ensured with smart foreign object detection and short circuit protection to keep your devices safe. The charger can be folded or placed as you like. The parts of the charger are held together by the internal magnets. The **compact and foldable design** makes this charger an ideal companion for traveling.

Technical Data:

- Input: 5V/2A 9V/2.23A max. 20W
- Smartphone charging point: 5.0W/7.5W/10.0W/15.0W
- Watch charging point: 2.5W
- Connector: USB Type-C®
- Adapter: USB Type-C® to USB-A, Micro USB, 8-pin
- Safety: short-circuit protection, overcharge and discharge protection, foreign object detection, overheat protection.
- Material: ABS
- Weight: 102g
- Dimensions: 260 x 65 x 8mm (unfolded)

Art.Nr: 263446

EAN: 4024559263446

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice